

Title (en)

Sill for an outward opening door with a gasket on the outside of the sill

Title (de)

Bodenschwelle für eine nach aussen öffnende Türe mit einer Dichtung an der Aussenseite der Bodenschwelle

Title (fr)

Seuil pour une porte s'ouvrant en dehors avec un joint en extérieur de seuil

Publication

**EP 0723061 A1 19960724 (DE)**

Application

**EP 95118714 A 19951128**

Priority

DE 29500783 U 19950119

Abstract (en)

The sill (1) is fitted to a door which opens outwards, and has a seal (6) on its outer side (2), in order to prevent draughts and moisture from passing. A lip is arranged between the upper side (4) of the sill and the upper side (19) of the seal, and which covers part of the latter. The seal may be moulded, and may be able to be slid into a guide (5) in the sill. An insulating strip may also be fitted to a guide on the inner side of the sill, and the outer side may have a metal sheet to deflect water.

Abstract (de)

Eine Bodenschwelle (1) für eine nach außen öffnende Türe, die eine Dichtung (6) an der Außenseite (2) der Bodenschwelle (1) hat, zeichnet sich dadurch aus, daß eine Wulst (18) zwischen der Oberseite (4) der Bodenschwelle (1) und der Oberseite (19) der Dichtung angeordnet ist, die einen Teil (6) der Oberseite (19) der Dichtung (6) abdeckt. Diese Wulst (18) verhindert, daß beim Betreten der Bodenschwelle (1) die Dichtung (6) sich von der Bodenschwelle (1) löst. <IMAGE>

IPC 1-7

**E06B 1/70**

IPC 8 full level

**E06B 1/70** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E06B 1/70** (2013.01); **E06B 2001/707** (2013.01)

Citation (search report)

[A] DE 3347050 A1 19840816 - HELMUT SEURING KG [DE]

Cited by

US11732525B2; US11072969B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0723061 A1 19960724; EP 0723061 B1 19980812; AT E169716 T1 19980815; CZ 290028 B6 20020515; CZ 349695 A3 19970212;**  
DE 29500783 U1 19950323; DE 59503158 D1 19980917; PL 311858 A1 19960722; PL 58918 Y1 20011130

DOCDB simple family (application)

**EP 95118714 A 19951128; AT 95118714 T 19951128; CZ 349695 A 19951228; DE 29500783 U 19950119; DE 59503158 T 19951128;**  
PL 11168795 U 19951215; PL 31185895 A 19951215